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Ezgi Erel: Sayın Fevziye Mektepleri Vakfı Yönetim Kurulu Başkanımız, Vakıf Yönetim 
Kurulumuzun Değerli Üyeleri, Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız ve Mütevelli Heyetimizin Değerli 
Üyeleri, Sayın Rektörüm, Sayın Rektör Yardımcılarım, Sayın Dekanlarım, Sayın Enstitü 
Müdürlerim, Sayın Meslek Yüksekokulu Müdürlerim, Sayın Genel Sekreterim, Değerli Hocalarım, 
Değerli Çalışma Arkadaşlarım, Sevgili Öğrenciler, Mezunu ve mensubu olmaktan her zaman büyük 
bir gurur ve mutluluk duyduğum üniversitem Fevziye Mektepleri Vakfı Işık Üniversitesinin 25. 
Kuruluş Yılı Kutlama Töreni’ne hoş geldiniz, Şimdi sizleri Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk, 
silah arkadaşları ve ebediyete intikal etmiş tüm Işıklılar için 1 dakikalık saygı duruşuna ve ardından 
İstiklal Marşı’mızı okumaya davet ediyorum. Değerli katılımcılar, dilerseniz şimdi hep birlikte 
üniversitemizin tarihçesini anlatan kısa filmimizi izleyelim.  
 
[Işıklı olmak bir ayrıcalıktır. Bir Japon atasözü vardır; eğitimle uğraşanın gölgesine bile basılmaz 
diye. 
 
Akın Süel: Değerli Işıklılar, Sizleri saygıyla ve sevgiyle selamlıyorum. Öncelikle üniversitemizin 25.  
kuruluş yıl dönümünü en içten dileklerimle kutluyor, başarılarının devamını diliyorum. 
Kuruluşundan beri 135 yıldır hiçbir şekilde kâr amacı gütmeyen vakfımız sadece çağdaş eğitimi ve 
önce iyi insan yetiştirme ilkelerini esas alarak Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün gösterdiği 
doğrultuda çalışmalarına kararlılıkla devam etmektedir. Fevziye Mektepleri Vakfı olarak devamlılık 
arz eden eğitim süreciyle anaokulundan üniversite bitimine kadar 5 yerleşkede kesintisiz çağdaş 
eğitim fırsatı sunmaktan büyük bir onur duyuyoruz. Bilindiği üzere üniversite eğitiminin temeli olan 
Yükseköğretim Kanunu hâlen geliştirilmektedir. Vakıf Üniversiteleri Mevzuatı ve uygulamaları ise 
günümüzde sürekli yenilenmekte ve değişikliklere uğramaktadır. Bu sürecin kuruluş amacında ve 
hedefinde sadece eğitim olan köklü vakıf üniversiteleri için bir fırsat olduğunu düşünüyorum. 
Bununla birlikte iyi bir eğitim kadrosu, modern bir yerleşke ve sürekli kaynak üretmekte kaçınılmaz 
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bir gerçektir. Bugün 25. yılını büyük bir gurur ile kutladığımız Işık Üniversitemizin arkasında 135 
yıllık Fevziye Mektepleri Vakfının eğitim birikimi, misyonu, imkânları ve binlerce mezunları vardır. 
Bu avantajın kurumumuzu daima öne çıkaracağına sonuçta mezunlarımızın iyi yetişerek ailelerine 
ve ülkemize katkı veren bireyler olacaklarına eminim. Bu vesileyle üniversitemizin kuruluşunda ve 
kuruluşundan itibaren yönetiminde emeği geçmiş ve hâlen görevde olan tüm mütevelli heyeti 
üyelerimize, başta rektörlerimiz olmak üzere akademik ve idari kadrolarımıza, öğrencilerimize, 
velilerimize, mezunlarıma, emek ve katkıları için teşekkür ediyor daha nice başarılar dolu yıllar 
diliyorum. Işıklı sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 
 

Sıddık Yarman: Işık Üniversitesi fikri benim yıllar önce daha Amerika’da doktoramı bitirmiş 

olduğum dönemlerde oluşmaya başladı. Bunun sebebi şuydu; Amerika’da karşılaştığım bu bilimsel 

açlığımızla, isteğimizle olaylarda neden bunları biz Türkiye’de yapamıyoruz? Neden Türkiye’de gidip 
ciddi araştırma merkezleri oluşturmuyoruz sorusuyla karşılaştım. Kendi kendime bunu sordum. 
Dolayısıyla Işık Üniversitesini kurma fikri bana o zamanlarda gelmişti. İlk defa Fevziye Mektepleri 
Vakfı Yönetim Kurulunda 1988 senesinde üye olarak göreve başladım. 
 
Altan Gökçek: Bir kere öncelikle üniversite kuruluş fikri Sayın Başkanımız Hikmet Binark, 

Profesör Hikmet Binark Hoca ve Cumhur Ferman Hoca’nın tavsiye ve telkinleriyle başlamıştır. Biz 
de kendilerine canı gönülden iştirak ederek üniversitemizin kuruluşunu temin etmiş olduk.” 
 
Sıddık Yarman: O zamanın Yönetim Kurulu Başkanı rahmetli Profesör Doktor Hikmet Binark. 
İstanbul Teknik Üniversitesinde iki dönem rektörlük yapmış. TÜBİTAK’ın kurucusu, ilk genel 
sekreteri rahmetli Hikmet Binark, dâhi bir adamdı, muhteşem bir adamdı. Yine Hikmet Binark gibi 
güzel bir hocamız vardı Ankara Üniversitesinde iki dönem rektörlüğünü yapmış Profesör Doktor 

Cumhur Ferman. O zaman ben dedim ki Cumhur Hoca’ya, Hikmet Hoca’ya ‘Hocam biz neden 
vertical büyümüyoruz yani dikey büyümüyoruz. Horizontal olarak sürekli öğrenci sayısını tabanda 
genişletirsek o zaman daha düşük puanlı öğrenci alacağız. O zaman öğrenci kalitemizin dilute etmiş 

olacağız, sulandırmış olacağız. ’Hâlbuki üniversiteye doğru bir açılım yaparsak ki 82’de değişen 

Anayasayla vakıf üniversiteleri kurulmuş Bilkent Üniversitesi var, Koç Üniversitesi kurulmuş. ‘Bir 

üniversite kuralım ’dedim. Üniversite kuralım deyince Hikmet Hoca dedi ki; ‘Ya Sıddık’cığım bunu 

biz bir olgunlaştıralım. ’O zaman genel sekreterimiz rahmetli Mustafa Elevey’di. Ona da bunu 
bahsettik bir arkadaş sonradan Mütevelli Heyeti bizim Vakıf Yönetim Kurulu beni görevlendirdi 
fizibilite çalışmaları yap dediler bana. Aldım kanunu koydum karşıma fizibilitelerin olması 
gerekiyor. 
 
Osman F. Erbelger:  Bu Işık Üniversitesi kuruluşunda o zamanki Fevziye Mektepleri Vakfı 
Yönetim Kurulunda görev yapan Profesör Doktor Hikmet Binark, Profesör Doktor Cumhur Ferman 
ve sonradan kurucu rektörümüz olacak Profesör Sıddık Binboğa Yarman çok etkin olmuşlardır. 
 
Sıddık Yarman: Sonunda fizibilite çalışmasını tamamladım. Rahmetli Süleyman Demirel, Hikmet 

Hoca’nın öğrencisiymiş. Hoca’ya da çok sevgisi, saygısı, bağlılığı vardı ve biz sonunda rahmetli 

Süleyman Demirel’in desteğini alarak Işık Üniversitesinin fizibilitesini, dokümanlarını YÖK’ e 
sunduk. Sonunda biz tabii hızlı akıyor seneler 1996 senesinin Haziran ayında bizim kanunumuz 
Yeditepe Üniversitesi, Sabancı Üniversitesi, Kadir Has Üniversitesi ve Işık Üniversitesi. Dört 
üniversite olarak 95 Haziran’ın da geçti 96 Haziran’ın da ve biz çok sevindik. 
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Altan Gökçek:  Kutlamayı hatırlıyorum güzel hatıralarımız var. Bu kutlamayı da benim köy evim 

vardır Osmaneli’de Sakarya üstünde. Bu grupla arkadaşlarla başta hocalarımız olmak üzere bir hafta 
sonu geçirdik. Yedik, içtik, eğlendik. O da çok güzel bir hatıra olarak bende kaldı. 
 
Osman F. Erbelger: Önemli gayretlerdi kuruluş tabii birçok şeyin yapılmasını icap ettiriyor. 

Başarılı olundu ve devlette bize güvendi. 6 Haziran’dı hatırımda kaldığınca Işık Üniversitesi 25 yıl 
önce kuruluş kanunuyla büyük bir sevinç içinde biz takip ettik. 
 

Sıddık Yarman: Rahmetli Hikmet Binark Hoca’mızı da o heyecanla Ankara’ya gidip gelirken bir 
seyahatimizde kaybettik. 
 

Osman F. Erbelger: O, bu uğurda şehit oldu. Ankara’da yani Türkiye Büyük Millet Meclisinde o 
işleri takip ederken vefat etti. Bu benim Işık Üniversitesinin kuruluşu sırasında üzüntüyle 
hatırladığım bir olaydır. 
 
Altan Gökçek: Anadolu ruhu herhalde bizi takip ediyordur ve üniversitemiz için iyi günleri 
temenni ediyordur. 
 
Ezgi Şahin Benezra: Işık Üniversitesi YÖK’ten onayını alıp ilk çıkışını yaptığında çok heyecan 

duymuştuk. Çünkü Türkiye’deki özel üniversitelerin ilklerindendi ve ışık ismi bizi çok 
heyecanlandırmıştı. Seçim yapmakta hiç zorlanmadık koşarak gittik Işıklı olmak çünkü bir gurur 
verici bizim için çok önemli bir şeydi. Benimle birlikte dönem arkadaşlarımda aynı fikirdedir.” 
 
Mustafa Yıldız: Tabii bu tür muazzam bir kampüsümüz bizim o zaman yoktu daha mütevazi bir 
kampüste okuduk. Keşke Şile Kampüsü bizim zamanımızda olsaydı diyoruz ara ara. 
 
Hakan Hatipoğlu: Eğitimin önemini bilen bir birey olarak bu yuva altında, bu çatı altında 
bulunmaktan burada eğitim görmüş olmaktan dolayı çok mutluyum. Çünkü hayatta inandığım çok 
önemli bir şey vardır. İnsanın hayatında iki tercih bence çok önemlidir. Biri eş biri de üniversite. Bu 
iki tercihe çok inanırım ve burada ben ne kadar şanslıyım ki Işık Üniversitesi gibi gelenekçi, köklü, 
önemli ve değerli hocaları bünyesinde bulunduğu bir okulun, bir vakfın eğitimini aldım. Işık 
Üniversitesi çok önemli bir eğitim yuvası. Burada çok değerli öğretmenler var ve öğrenciler yetişiyor. 

Belki de Türkiye’nin kaderini değiştirecek insanlar burada topluma kazandırılıyor. O yüzden bu 
yuvanın ömrünün daim olmasını dileyerek 25. yılını kutluyorum. 
 
Ezgi Şahin Benezra: Benim söyleyeceğim tek bir şey var her ne olursa olsun Işıklı olmak bir 
ayrıcalıktır. 
 
Osman F. Erbelger:  Bir Japon atasözü vardır; eğitimle uğraşanın gölgesine bile basılmaz diye. 
Bu bize bir teşvik kaynağı oldu. Orada etap etap üniversitenin bugünkü hâle gelişini sağlayabildik.  
 
Gün Han Başik: 25. yıl dile kolay ne çabuk geçti oysaki üniversiteyi kuruşumuz dün gibi. Işık 
Üniversitesini benzerlerinden ayıran en büyük özelliklerin neler olduğuna bakmak gerektiğine 
inanıyorum. Bunların en başında kurucusu olan vakfın arkasında herhangi bir sermaye grubunun 
bulunmadığı klasik anlamdaki vakıflardan olması hemen ardından 136 yıllık köklü bir eğitim 
geleneğine dayanması ve Atatürk ilkelerine yürekten bağlı bir üniversite olması. Bunların yanında 
Işık Üniversitesinin kuruluşunda ve bugünlere gelmesinde yadsınamaz profesyonel katkıların 
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olduğunu ancak bu profesyoneller de dâhil olmak üzere birçok kişinin amatör ruhla yaptığı 
unutulmaz çalışma, çaba ve emeklerin sonucu olduğunu mutlaka belirtmek gerekir. Kuruluş 
fikrinden bugünlere gelmesinde emeği geçen, hizmet veren herkesi minnetle anmak istiyorum. 
 
Sıddık Yarman: Sonuçta bence Işık Üniversitesi çok güzel bir noktada sağlam temeller üstüne 
kurulmuştur minberi sağlamdır. Bizim Işık Üniversitesini kuran kadroların neredeyse tamamı ben 
dâhil emekli olduk. Devletten zaten emekli olarak buraya gelmişlerdi. Biz bundan sonra emekliliğin 
keyfini çıkartalım. Parmak çevirerek çıkmaz daha güzel araştırmalar yaparız. Bize ihtiyaç duyulduğu 

zaman, fikirlerimizi sormak istedikleri zaman biz geliriz. Akşemseddin’in kendine göre hikmeti 
vardır. Bizim de saçlarımız artık ağarmaya başladı onun keyfini çıkaracağız.”] 
 
Ezgi Erel: Tören programımıza üniversitemizin ilk mezunlarının verdiği 2000 yılında İşletme 

Bölümümüzden mezun Sayın Ezgi Şahin Benezra’nın konuşmasıyla devam ediyoruz. Buyurun Sayın 
Benezra, 
 
Ezgi Şahin Benezra: Fevziye Mektepleri Vakfı Yönetim Kurulu Başkanımız, Vakıf Yönetim 
Kurulumuzun Değerli Üyeleri, Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız ve Mütevelli Heyetimizin Değerli 
Üyeleri, Sayın Rektörüm, Sayın Rektör Yardımcılarım, Sayın Dekanlarım, Sayın Enstitü 
Müdürlerim, Sayın Meslek Yüksekokulu Müdürlerim, Sayın Genel Sekreterim, Değerli Hocalarım, 
Işık Üniversitesinin kıymetli çalışanları ve sevgili öğrenciler, 25. Yıl Kutlama Programımıza hoş 
geldiniz demek istiyorum. Ben Ezgi Şahin Benezra. 1996 yılında okula ilk kaydını yaptıran herhalde 
2-3 öğrenciden biriyim ve 2000 yılı mezunu olarak ilk mezunlarındanım. Bugün burada olmak 
benim için çok önemli, çok özel, çok onur verici. Arkadaşlar beni aradığında çok heyecanlanmıştım. 
Şu andaki heyecanımı da anlatamam Burada çok kıymetli hocalarımızın arasından yayın yapıyoruz. 

Ben şöyle başlamak istiyorum. İlk YÖK’ten onayını aldığında program Sıddık Hoca’m da bahsetti 
müthiş heyecanlanmıştık ve o haberle gözümüz kulağımız sürekli haberlerde, televizyonda, 
radyodaydı ne zaman alacak bu YÖK’ten onayını diye. Alır almaz ilk koşanlardanım. Biz okula 

gittiğimizde Maslak’ta bir binamız vardı ve hâlâ inşaat halindeydi. O kadar çok özeniliyordu ki her 

şeye hâlâ dersler ufak tefek başlamasına rağmen dersin ortasında ‘Hocam küçük bir montaj var. 

Şuradan bir matkap çalıştıracağız.‘ ’Buyurun arkadaşlar, ’diye derslerin ortasında bile ufak tefek 
tadilatlar olurdu. Her yer yepyeni boyalıydı, mis gibi kokuyordu. Bir kantinimiz bile yoktu maalesef. 
Böyle kahvemizi yanımızda götürürdük. Bir sıcak su kazanından kendi karıştırıcımızla bir şeyler 
yapmaya çalışırdık daha sonra hepsi tabii ki gelişti. Bir küçük avlu içinde 2-3 tane bank orada 
teneffüsler ve sosyalleşme gerçekleştiriyorduk kendimizce. O kadar güzeldi ki Profesör Doktor 
Sıddık Yarman ilk rektörümüzdü. Cumhur Ferman’ın koridorda yürüdüğü zamanları hatırlıyorum 

‘Çocuklar nasılsınız her şey iyi mi? ’dediğini. O kadar güzel bir ekip mütevelli heyeti hep yanımızda. 

Rektörümüz derslerde araya girer ‘Her şey yolunda mı? ’der. Bizim için Cumhur Ferman’ın da 

kıymetli oğlu Profesör Doktor Murat Ferman Hocamız başımızda. Ta bizim için Amerika’dan, 

Kanada’dan, İngiltere’den hocalar davet edilmiş fakültemize alınmış. Bizlere harika dersler 

veriyorlar ve Boğaziçi Üniversitesinin hocaların hocası Profesör Doktor Zeyyat Hatipoğlu’nu 
getirtmişler. Dönemin altın çocuğu matematikçiler, edebiyatçılar tam bir yıldızlar geçidi daha mutlu 
olamazdık sanırım. Her şey bizim için en güzelinden, en iyisinden tasarlanmıştı. Çok gururluyduk 
seçim yaparken hiç zorlanmadık. YÖK’ten onayını alan üniversitelerde vardı fakat bizim yolumuz 
birdi. Biz Atatürkçü, cumhuriyete sahip çıkan, ilkeli ve her zaman laikliğin arkasında durmuş bir 
okul olan Işığı tercih ettik. Burada hiçbir çekincemiz olmadı. İyi ki de öyle yaptık, İyi ki Işıklı olduk. 
Ben bugün özel bir şirketin iş geliştirme direktörlüğünü yapıyorum. Aynı zamanda akademisyenim, 
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aynı zamanda çeşitli markaların kurucusu olan bir girişimciyim ve azıcık bir şey olabildiysem bunu 
lisans dereceme burada Işık Üniversitesinin mezunu olmuş olmaya borçluyum. Profesör Doktor 

Sıddık Yarman’ın bir gün kapısını çalmıştım. ‘Hocam, ben YÖKten burslu girmedim, ama arkamı 
sırtıma yaslayıp oturmuyorum çok çalışıyorum, puanlarım da çok yüksek. Biz niye burs 

alamıyoruz? ’dedim. Sıddık Hoca ‘Tamam, gel kız 3.85’i tuttur sana da vereceğim. ’dedi. Sözünü de 
tuttu. Kendisinin başarı bursuyla ben tamamladım. Profesör Doktor Murat Ferman inanılmaz 

sinerjisiyle her zaman yanımızda bize öncülük etti. Bu kişilerin Amerika’da ve çeşitli ülkelerde yaz 
zamanlarında ve bizden arta kalan dönemlerinde hocalık yaptığını da biliyoruz. Kendileri hep 

yurtdışında tanınan insanlar oldular. Ben yine mezun olduktan sonra New York’ta MBAmi yapmaya 
giderken kendilerinin referanslarıyla gittim. Bu şekilde orada tanınarak referans mektuplarının 
altında isimleri bilinen hocalardan gururla oralara yerleştim. Diplomamın altında da bu iki isim 
vardı kendilerine çok teşekkür ediyorum ve diğer bütün hocalara (I would like to thank each one 
every academician who have contributed to us from United States of America, Canada, London and 
other countries as well thank you so much) ve bütün herkese dönemimde hocalık yapmış bütün 

arkadaşlarıma Işık Üniversitesi çalışanlarına çok teşekkür ediyorum. Sözü tekrar Ezgi’ye 
bırakıyorum. 
 

Ezgi Erel: İlk mezunlarımızdan Ezgi Şahin Benezra’ya çok teşekkür ediyoruz. Programa Işık 
Üniversitesi Öğrenci Konseyi Başkanı Ulaş Güney Yerli arkadaşımızla devam ediyoruz. Buyur Ulaş 
söz sende, 
 
Ulaş Güney Yerli: Teşekkür ederim Ezgi Hanım. Sayın Fevziye Mektepleri Başkanımız ve Değerli 
Vakıf Yöneticilerimiz, Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız ve Mütevelli Heyetimizin Değerli Üyeleri, 
Sayın Rektörümüz, Rektör Yardımcılarımız, Dekanlarımız, Enstitü ve Yüksekokul Müdürlerimiz, 
Değerli Hocalarımız, Sayın Genel Sekreterimiz ve Sevgili Arkadaşlarım, Üniversitemizin 25. Yıl 
Kutlamasına hoş geldiniz, Ülkemizin, dünyanın hatta insanların geleceğine katkı sunmak o geleceği 
bilimle, kültürle, sanatla bugünden daha güzel kılmak için öğrenim gören bireyler olarak Fevziye 
Mektepleri Vakfı çatısı altındaki eğitim kurumlarına ismini veren Büyük Önder Mustafa Kemal 
Atatürk’ün izinden giden Işık Üniversitesinin öğrencisi olmaktan büyük bir onur ve mutluluk 
duyuyoruz. Kâr amacı gütmeden Atatürk’ün ilke ve inkılâplarına sıkı sıkıya bağlı olan üniversitemiz, 
25 yıldır tüm öğrencilerine ışık tutarak daima ileriye doğru yol almaktadır. 25 yıldır kuruluş 
ilkelerinden sapmayan, her zaman en iyiyi hedefleyen, ülkemizin öğrencilerini akademik 
hayatlarında verdiği destek, iş ve kariyer hayatlarında da onları başarılı yapmaktadır. Işık 
Üniversitesi mezunlarının her başarısı bizleri, üniversitemizi ve ülkemizi gururlandırmaktadır. Bu 
başarı da üniversitemizdeki eğitim kalitesinin ve değerli hocalarımızın katkısı çok büyüktür. Bizleri 
yalnızca öğrenciliğimiz de değil mezun olup hayata atıldıktan sonra da böylesine büyük Işıklı bir 
ailenin üyesi olmanın güvenini ve gururunu benliğimizde taşıyacağımızı biliyoruz. Bunun bizlere her 
zaman büyük bir güç verdiğini özellikle paylaşmak isterim. Işık Üniversitesi öğrencisi olarak 
okulumuzun bize kattığı tüm değerler için sayın rektörümüze, rektör yardımcımıza, dekanlarımıza, 
değerli hocalarımıza her zaman yanımızda olan idari çalışanlara teşekkür ediyor. Kuruluşundan bu 
yana üniversitemizde emeği geçen tüm kıymetli büyüklerimize saygılarımı sunuyor. Üniversitemize 
Atatürk’ün inkılâpları doğrultusunda nice 25 yıllar diliyorum. 
 

Ezgi Erel: Öğrenci Konseyi Başkanımız Ulaş Güney Yerli’ye konuşmaları için çok teşekkür 
ediyoruz. Değerli Katılımcılar, Işık Üniversitesi Rektörü Profesör Doktor Sayın Cemal İbiş bizlere 
hitap edecekler. Buyurunuz Sayın Rektörüm, 
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Cemal İbiş: Ezgi Hanım, teşekkür ediyorum. Bir 2000 yılı mezunumuz Ezgi Şahin Benezra bir 
konuşma yaptı ardından şu anda Öğrenci Konseyi Başkanımız Ulaş Güney bir konuşma yaptı. Ben 
çok mutluyum önce onu söyleyeyim, ama konuşmamı da yapacağım. Ben Sayın Fevziye Mektepleri 
Vakfı Yönetim Kurulu Başkanımız Avukat Akın Süel, Vakıf Yönetim Kurulumuzun Değerli Üyeleri, 
Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız Mehmet Serdar Sarıgül ve Mütevelli Heyetimizin Değerli 
Üyeleri, Sayın Rektör Yardımcılarım, Dekanlarım, Enstitü Müdürlerim, Meslek Yüksekokul 
Müdürlerim, Genel Sekreterim, Değerli Hocalarım, Kıymetli Mesai Arkadaşlarım, Değerli 
Mezunlarımız, Sevgili Öğrencilerimiz ve onların çok kıymetli aileleri, Fevziye Mektepleri Vakfı Işık 
Üniversitemizin 25. Yıl Kutlama Törenine hoş geldiniz diyor, tüm katılımcılara bizler için büyük 
anlam ifade eden bu özel günün çoşkusuyla saygıyla selamlıyorum. 25 yıl önce bugün 7 Haziran 1996 
tarihinde Fevziye Mektepleri Vakfı Işık Üniversitemiz tüzel kişilik kazanmıştır. 135 yıllık köklü bir 
eğitim geleneğine, ülkemizin hemen her anına tanıklık etmiş saygın bir eğitim kurumunun Fevziye 
Mektepleri Vakfımızın eğitim alanındaki engin birikimlerine, deneyimlerine en üst düzey eğitim 
alanı olan yüksek öğretime taşımak ülkemize, dünyaya ve insanlığa bilimin ışığında yeni katkılar 
sunmak amacıyla 25 yıl önce bugün yola çıktık. Gücümüzü Fevziye Mektepleri Vakfımızdan, adımızı 
ve ilhamımızı ise hayatta en hakiki mürşit ilimdir, fendir diyen Büyük Önder Mustafa Kemal 

Atatürk’ten aldık. 25 yıl önce üç fakültemizle 171 öğrencimizle bir kıvılcım olarak yola çıktık. 25 yılda 
çevresini ve toplumu bilimin, kültürün ve sanatın ışığıyla aydınlatacak 14 bin meşale yaktık. Değerli 
Arkadaşlarım, Bir üniversite olarak tarihimizi 25 yılla sınırlamıyoruz. Bizim geçmişten günümüze 

Platon’un Akademisinden bu yana insanlık için üretilen, tartışılan her bilginin gelecek kuşaklara 
aktarımı, yeni ve yeniden üretiminin sorumluluğu da üzerimizde taşıyoruz. Bizler universitas 
öğrenciler ve öğretmenler topluluğu… Günümüzün üniversite kavramına kadar uzanan insanlığın 
bilgi üretme sürecinin etkin bir aktörü olma edası ve hedefiyle yola çıktık. Işık Üniversitesi bugün 
vizyonu, misyonu, değerleri ve hedefleriyle sadece diploma veren, meslek kazandıran bir kurum 
olmaktan çok gerçeği arayan, bilim üreten, bilgiyi paylaşan ve tartışan en üst düzeyde araştırma ve 
eğitim yapılan bir kurum niteliği taşımaktadır. Değerli Arkadaşlarım, Üniversite kavramı her şeyden 
önce bir ortam, gelenek ve bir kültür konusudur. Üniversiteler, aklı hür, fikri hür, vicdanı hür 
bireylerin kalıplar ve önyargılardan arınarak doğruyu bulma, analiz etme ve eleştirel bir şekilde 
irdeleme yeteneklerini geliştirdikleri, pekiştirdikleri eğitim ve öğrenim kurumlarıdır. Bu yönüyle 
kuşkucudur. Neden ve nasıl sorularının sürekli sorulduğu, araştırmanın, bilimin ve teknolojinin ilk 
geliştiği yerlerdir. Uzmanlık sahibi bireylerin yeni projeler ortaya koyduğu, yeni bilgi üretebildiği 
farklı bakış açıları geliştirebildiği merkezlerdir. Yetkin ve donanımlı öğretim elemanlarının 
öğrencilere soru sorma, bilgiye ulaşma ve yorumlama tutkusu aşıladıkları bilim yuvalarıdır. 
Üniversite sadece bina ya da diploma değildir. Üniversite 24 saat açık kütüphanedir, ışıkları 
sönmeyen laboratuardır, tiyatro sahnesidir, resim ve heykel atölyesidir, konser salonudur, öğrenci 
kulüpleridir. Yarınları bugünden tasarlayarak ve yaşayarak deneyim kazanılan özgür düşünme 
önündeki her türlü kısıtlamanın dışarıda bırakıldığı alanlardır. Üniversiteli olmak aynı zamanda 
insanı, toplumu, insanlığı, dünyayı ve yaşamı anlama ve algılama biçimidir yani bir düşünce 
yapısıdır. Öğrencilerini toplumsal gereksinimlere yanıt verecek şekilde, güncel sorunları 
çözümleyebilecek becerilerle donatan daha önce üzerinde hiç düşünülmemiş bilimsel uğraşlarla, 
yıllar süren araştırmalarla yaşama çok yönlü, çok boyutlu çıktılar sunan yerlerdir. Bugün 25. yılını 
kutladığımız Işık Üniversitemiz işte, tüm bu sorumluluk, anlayış ve yaklaşımın vücut bulmuş hali 
Darülfünundan günümüze kadar uzanan ülkemiz üniversite tarihinin her zaman genç ve dinamik 
bir parçası hayata çoşkuyla, geleceğe umutla bakan gençlerimizin hayallerinin yol göstericisi ve 
ülkemiz akademi dünyasının saygın bir temsilcisidir. Işık Üniversitesi olarak 25 yılda çok yol kat 
ettik ancak yolumuz uzun sorumluluğumuz büyük. 25. yılımızda dünden daha çoşkulu, daha kararlı, 
daha umutlu ve yeni atılımların eşiğindeyiz. Bu doğrultu da hazırladığımız ve uygulamaya 
koyduğumuz 2020-2025 Yeni Stratejik Planımızın gereği önemli bir adım atarak süreçlerimizi daha 
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efektif kılmak amacıyla Maslak’ta bulunan fakültelerimizi Şile Kampüsümüzde aynı çatı altında bir 
araya getiriyoruz. Güzel Sanatlar Fakültemizle İktisadi ve İdari Fakültemizi Şile Kampüsümüzde 
doğayla buluşturuyoruz. Böylece yeni akademik yılla birlikte tüm lisans programlarımız Şile 
Kampüsümüzde olacak. Yeni Stratejik Plan çerçevesinde belirlediğimiz diğer adımları da hızlı bir 
şekilde atıyoruz. Teknolojinin yoğun kullanımını, ders işleme tekniklerini multi-disipliner derslerle 
müfredat güncellemelerini, öğrencilerimize çoklu yetenek kazandıracak yaklaşımı daha etkin bir 
şekilde hayata geçireceğiz. Sevgili Öğrencilerimiz, Dinamik, renkli eskisinden daha canlı bir kampüs 
yaşamı için görsel bazı projeleri de hayata geçireceğiz. Pandemi sürecinin sonlanmasıyla birlikte 
yeni akademik yılda sosyal etkileşimlerimizi arttıracak daha çok sayıda ve daha nitelikli etkinliklere 
birlikte imza atacağız. Bunların duyurularını yine sizlere önceden paylaşacağız. Yeni dönemde 
üniversitemizdeki dinamizme, enerjiye, yeniliklere hep birlikte tanıklık edecek, katkı sunacak ve 
bunların birer parçası olacağız. Değerli Katılımcılar, Arkasında Fevziye Mektepleri Vakfımızın ve 83 
milyon insanımızın engin desteği dışında hiçbir güç, hiçbir sermaye grubu, hiçbir fon olmadan 
kurulan ve yaşayan tam bir vakıf üniversitesi olma niteliğiyle tüm gelirlerini nitelikli bir eğitim ve 
öğretim için kullanan modern ve donanımlı altyapısı, çok sesli, çok kültürlü katılımcı ve çağdaş 
eğitim anlayışı, uluslararası işbirliği ağı, üstün nitelikli akademik kadroları, özverili idari çalışanları, 
ışıl ışıl öğrencileri ve başarılı mezunlarıyla 25 yılda kendine haklı ve saygın bir yer edinen 
üniversitemizi her gün daha da çok geliştirmek ve yarınlara daha güçlü taşımak için hep birlikte 
daha çok çalışacağız. Rektörlük görevini yürütmekten büyük bir gurur ve mutluluk duyduğum 
üniversitemizin 25. yılını kutluyor, geçmişten günümüze üniversitemizin kuruluşunda, 
gelişmesinde büyük emekleri bulunan bilâ-fasıla bilâ-fasıla ve yılmadan yorulmadan bizlere ışık 
olan Fevziye Mektepleri Vakfımızın değerli başkanlarına ve yöneticilerine, tüm mütevelli heyeti 
başkanlarımıza ve tüm mütevelli heyeti üyelerimize ayrıca kurucu rektörümüz ve sonraki tüm 
rektörlerimize görev yapmış ve hâlen görevde olan tüm dekanlarımıza, öğrencilerimizi bilimin 
ışığıyla aydınlatan tüm akademik kadrolarımıza, idari personelimize, tüm mezunlarımıza, 
öğrencilerimize ve sevgili ailelerine, tüm paydaşlarımıza en içten teşekkürlerimi sunuyor. Hepinizi 
sevgi ve saygıyla selamlıyor, nice 25. yıllar da buluşmak dileğiyle diyorum. 
 
Ezgi Erel: Sayın Rektörümüze konuşmaları için çok teşekkür ediyor, sözü bizlere hitap etmeleri 

için Işık Üniversitesi Mütevelli Heyeti Başkanı Sayın Mehmet Serdar Sarıgül’e bırakıyorum. 
Buyurunuz Sayın Başkanım, 
 
Mehmet Serdar Sarıgül: Çok teşekkür ederim. Sayın Fevziye Mektepleri Vakfı Yönetim Kurulu 
Başkanımız, Değerli Vakıf Yönetim Kurulu Üyeleri, Onur Kurulu Üyeleri, Çok Değerli Mütevelli 
Heyeti Üyelerimiz, Sayın Rektörüm, Rektör Yardımcılarımız, Dekanlarımız, Enstitü Müdürlerimiz, 
Meslek Yüksekokul Müdürlerimiz, Genel Sekreterimiz, tüm hocalarımız, idari çalışanlar, tüm 
öğrencilerimiz, mezunlarımız, onların aileleri, tüm paydaşlarımız, tüm katılımcılar, bu üniversiteye 
hizmet edenler hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 25. yıl kuruluş yıl dönümümüz kutlu olsun. 
Ben öncelikle bu kadar güzel konuşmadan sonra söyleyeceğim birkaç önemli nokta var. Onlara 
değinerek programın devam etmesini istiyorum. Gerçekten Fevziye Mektepleri Vakfı ve Fevziye 
Mektepleri Vakfı Işık Üniversitesi bu ülkenin güzide kuruluşları arasında yer almaktadır. Dolayısıyla 
bu kuruluşların bu üniversitenin mensubu olmak, onlara hizmet etmekten son derece mutluyuz, 
gururluyuz. Çalışmak çok önemli bunu hep söylemeye çalıştık. Şimdi de tekrarlamakta çok fayda 

görüyorum. Rektör Hoca’m bahsetti stratejik plandan. Biz gerçekten hem vakfımız hem 
üniversitemiz Atatürk ilkeleri ve prensipleriyle hareket eden, gerçekten laik, çağdaş, devrimci 
zihniyetle iyi insan yetiştiren, iyi öğrenci yetiştiren bir üniversiteyiz, bir kurumuz. Dolayısıyla da 
bunun mensubu olmak hepimiz için büyük bir şeref ama bu yetmiyor. Onun için daha çok 
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çalışmamız gerekiyor. Geçmişinden bu kadar hocalarımız, kurucu hocalarımız anlattılar, 
rektörümüz anlattılar, vakıftaki yönetim kurulu değerli üyelerimiz aktardılar, anlattılar kuruluşu. 
Bu kadar 25 yılı yaşarken yaptıklarımızdan iyi yaptıklarımızı koruyarak, geleneklerimizi koruyarak, 
ama geleceği yeniden tasarlayarak bu gelişen dünyada, değişen dünyada değişimin öncüsü olmak 
zorundayız. İşte bu zihniyetle, bu amaçla yola çıkarak bu değişimi hep birlikte yaratmak zorundayız. 
Ne yapacağız? Gerçekten odaklanarak gidiyoruz çok odaklı, etkin, verimli bir üniversite olmak 

durumundayız. Türkiye’de sözü geçen, ismi geçen, dünyada sözü geçen, ismi geçen bir üniversite 
olmak istiyorsak bunu yapmak zorundayız. Dolayısıyla da derli toplu geçmişinden öğrenmek diye 
bahsettiğim yanlışlarımız, hatalarımız mutlaka olmuştur onlardan ders alacağız, ama geleceğimizi 
çok iyi bir şekilde tasarlayacağız. Kaliteye çok önem vereceğiz. Kalite kalite kalite! Bu üniversite iyi 
öğrencileriyle, iyi akademik çalışmalarıyla ortaya kaliteyi koyduğu müddetçe ayakta durabilecektir. 
Bizim için önemli olan bugünü, anı yaşamak değil geleceği iyi bir şekilde kurmak, tasarlamak ve ona 

ulaşmaktır. İşte bu şiarla, bu prensiple herkesin, üniversitedeki herkesin A’dan Z’ye, baştan aşağıya 

herkesin bu amaçla çalışacağından hiçbir şüphem yok. Şile, çok güzel bir kampüs belki Türkiye’nin, 

İstanbul’un hatta dünyanın en güzel kampüsü. Burayı yaşanabilir çok daha iyi yaşanabilir bir 
kampüs haline hep birlikte getireceğiz ve burada yaşamımızı sürdüreceğiz. Buradan gerçekten bilim 
insanlarımız, çok değerli hocalarımız çok iyi işler ortaya çıkartacaklar, iyi çalışmalar ortaya 
koyacaklar, iyi yayınlar ortaya koyacaklar. Burada dünyanın dünyaya hitap eden, dünyada sözü 
geçen öğrencilerimiz, mezunlarımız olacak bugüne kadar olduğu gibi ve bundan sonra da çok daha 
iyileri olacak diye düşünüyorum. Dijital dünyayı, yeniçağı, yeni teknolojiyi yakalayan, geleceğe 
bakan bir üniversite olmak en büyük idealimiz, arzumuz. Bunu tüm paydaşlarımızla birlikte 
yapacağız dolayısıyla ben bugün 25 yılımızı kutladığımız için gerçekten çok heyecanlıyım, aynı 
şekilde de çok gururluyum, ama bir o kadar da üzerimizde daha çok yükün olduğunu hissediyorum. 
Ama güçlüyüz, kararlıyız, eminiz bu işi hep birlikte yapacağız bu üniversite çok iyi noktalara gelecek. 
Bir gün bizlerin isimleri, cisimleri hatırlanmayabilir hiç önemli değil. Önemli olan bu kurumun 
gelecekte çok iyi bir yerde, çok iyi bir noktada güzide bir bilim yuvası olarak, güzide bir kurum olarak 
hayatını sürdürebilmesidir. Biz her zaman vakfımızın desteğini bu üniversitemizin arkasında 
hissettik ve gördük. Bundan sonra da bunu el birliğiyle göreceğiz, hissedeceğiz. Ben, ayrı ayrı bütün 
emeği geçen hem kurucular olmak kaydıyla ama bütün emeği geçen hocalarımız, yöneticiler, 
paydaşlar kim buraya bir taş, bir tuğla koyduysa onları hepsini saygıyla burada anmak istiyorum. 
Bize düşen görev bu bayrağı daha öteye taşımaktır. Dolayısıyla da bu geçtiğimiz dönemde ebediyete 
intikal eden tüm Işıklıları rahmetle anıyorum, saygıyla önlerinde eğiliyorum. Onların bu güzel 
başlangıcını ileriye taşımak için el birliğiyle hep birlikte çalışmaya söz veriyoruz. Hepinizi saygıyla, 
sevgiyle selamlıyorum. Çok teşekkürler ediyorum. 25. yılımız kutlu olsun, nice 25 yıllara. 
 

Ezgi Erel: Mütevelli Heyeti Başkanımız Sayın Mehmet Serdar Sarıgül’e konuşmaları için çok 
teşekkür ediyoruz. Şimdi törenimizin en çoşkulu anlarından birine geldik. Sayın Mütevelli Heyeti 
Başkanımız, Sayın Rektörümüz ve 2000 yılı mezunumuz Sayın Ezgi Şahin Benezra 25. Yıl 
Meşalemizi birlikte yaktılar. İşte meşalemizin yandığı o anlar. Mütevelli Heyeti Başkanımıza, 
Rektörümüze ve mezunumuza çok teşekkür ediyoruz. Değerli Katılımcılar, Şimdi Akademik Atama, 
Cübbe ve Plaket Törenimize geçiyoruz. Akademik süreçlerini tamamlayarak ataması yapılan öğretim 
üyelerimize Rektörümüz Profesör Doktor Sayın Cemal İbiş cübbelerini giydirecek. Cübbelerini 
giymek üzere üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi İktisat Bölümü Öğretim Üyesi 

Profesör Doktor Sayın Serhat Koloğlugil’i davet ediyorum. Buyurunuz Serhat Hocam. 
  
Cemal İbiş: Biz bu senato odasında akademik yükseltmelere cübbe giydiriyorduk yüz yüzeyken 
maalesef pandemi bu hâle getirdi, ama bu bizim çoşkumuzu eksiltmiyor. Bugün burada Mütevelli 
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Heyet Başkanımız, Başkan Vekillerimiz , (Vakfımızın da Başkanı biliyorum Avukat Akın Süel bizi 
izliyor), Vakıf Yönetim Kurulu Üyelerimiz orada, Mütevelli Heyeti Üyelerimiz bizi izliyor şu anda 
daha büyük bir katılımcı grubu var. Hocalarım, dekanlarımız, öğrencilerimiz, mezunlarımız bunu 
daha büyüteceğiz biliyorum, ama online da olsa bu töreni yapacağız ilk hocamız Serhat Profesör 
Doktor Serhat Koloğlugil geliyor mu hocam? Serhat Hocam, bizim üniversitemizin yetiştirdiği 25. 
yılın bu özelliği var. Üniversite olmak akademisyen yetiştirmek demektir. Serhat Hocamın doktor 
öğretim üyeli o zaman yardımcı doçent Hocam gelin lütfen. Evet, Serhat Hocam doktoradan sonra 
geldi üniversitemize, aramıza katıldı yardımcı doçent şimdi ki adıyla doktor öğretim üyeliği 
ardından doçentlik şimdi profesörlük. Üniversite bu, 25 yıl bu. Bunu yetiştirebildiğiniz zaman 
üniversite oluyorsunuz. Ben Hocama gururla çok büyük bir sevinçle Profesörlük cübbesini 
giydirmek istiyorum. Hayırlı, uğurlu olsun. Bu dinamizmi, bu gençliği, bu enerjiyi üniversitemize 

daha fazla akıtacağınıza inanıyoruz Hoca’m. Hayırlı, uğurlu olsun size, ailenize, üniversitemize, Türk 
toplumuna ve dünyaya inanıyorum ki çok daha başarılı işler, çalışmalar yapacaksınız, tebrik 
ediyorum. 
 
Hasan Bülent Kahraman: Bu heyecanlar içinde bu güzel bir heyecan… 
 
Serhat Koloğlugil: Teşekkür ediyorum bu heyecanı burada paylaşmak çok güzel, çok anlamlı 
benim için. 2009 senesinde göreve başladım Işık Üniversitesinde doktor öğretim görevlisi olarak 12 
sene olmuş, tabii profesörlük bu akademik serüvende çok önemli bir kilometre taşı ve burada bu 
unvanı kendi üniversitemde almak çok heyecanlı, çok güzel bir duygu çok teşekkür ediyorum. 
Umarım hep birlikte Hocam dediğiniz gibi üniversitemiz için daha iyi şeyler yapacağımıza da 
inanıyorum. Herkese saygılarımı, sevgilerimi sunuyorum. 
 
Ezgi Erel: Serhat Hocamızı tebrik ediyoruz. Serdar Başkanım plaketini vermek üzere buyurun 
lütfen, 
 
Mehmet Serdar Sarıgül: Serhat Hocam, bu profesörlüğünüz hayırlı, uğurlu olsun. 
 
Serhat Koloğlugil: Çok teşekkür ederim. 
 
Mehmet Serdar Sarıgül: Bugünün anısına pandemi nedeniyle böyle yapıyoruz, ama tekrar 
hayırlı, uğurlu olsun. 
 
Serhat Koloğlugil: Çok çok teşekkürler. 
 
Cemal İbiş: Hep beraber bir fotoğraf alalım. 
 

Ezgi Erel: Teşekkür ediyoruz, tebrik ediyoruz Serhat Hoca’mızı. Şimdi cübbelerini giymek üzere 
üniversitemiz Güzel Sanatlar Fakültesi Görsel İletişim Tasarımı Bölümü Öğretim Üyesi Doçent 
Doktor Sibel Tuğal’ı davet etmek istiyorum. Buyurunuz Sibel Hocam, 
 
Cemal İbiş: Efendim, Sibel Hocam da üniversitemizin yetiştirdiği çok kıymetli bir 
akademisyenimiz gerçekten üniversite olabilmek bu demek, bilim adamı yetiştirmek demek. Biraz 
önce İktisadi İdariden şimdi Güzel Sanatlardan… Hocam tebrik ediyoruz. Hayırlı, uğurlu olsun. 
Sibel Hocamın babası Profesör İsmail Avcı Hocam da üniversitemizde uzun yıllar görev yaptılar ve 
kızlarını bize emanet ettiler, çocuklarını bize emanet ettiler, Hocamı bize emanet ettiler. Kendileriyle 
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gurur duyuyoruz, iftihar ediyoruz. Başarılarının devam edeceğine inanıyoruz. Çok iyi işleri 
üniversitemizde hep birlikte yapacağız. 
 
Mehmet Serdar Sarıgül: Tebrik ediyoruz. Başarılarınızın devamını diliyoruz. Hayırlı, uğurlu 
olsun. 
 
Sibel Tuğal: Çok teşekkür ederim. 
 
Cemal İbiş: Bir fotoğraf çekilelim. 
 
Sibel Tuğal: Teşekkür ederim. 
 
Ezgi Erel: Sibel Hocamızı bizler de tebrik ediyoruz. Cübbelerini giymek üzere üniversitemiz Güzel 
Sanatlar Fakültesi İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı Bölümü Öğretim Üyesi Doçent Doktor Gülru 

Koca’yı davet ediyorum. Buyurunuz Gülru Hocam, 
 
Cemal İbiş: Yine üniversitemizin yetiştirdiği diğer bir doçent hocamız Güzel Sanatlar 
Fakültemizden… Hocam tebrik ediyorum. 
 
Gülru Koca: Teşekkür ediyorum. 
 
Cemal İbiş: Profesörlüğünüz için de… 
 
Mehmet Serdar Sarıgül: Hocam, tebrik ediyorum. 
 
Gülru Koca: Çok teşekkürler sağ olun. 
 

Ezgi Erel: Gülru Hoca’mızı tebrik ediyoruz. Cübbelerini giymek üzere üniversitemiz Fen Edebiyat 

Fakültesi Psikoloji Bölümü Öğretim Üyesi Doçent Doktor Sayın Berna Akçınar Yayla’yı davet 
ediyorum. Berna Hocam buyurun, 
 
Cemal İbiş: Evet, bayan en küçük akademisyenimiz yetiştireceğiz onu hocamı onun için getirdi. 
Onu da yetiştireceğiz ona da cübbe giydireceğiz buna inanıyorum. Salonda görürken en küçük 
profesörümüz dedik olacak inanıyorum. Çok başarılı bir hocamız Klinik Psikoloji Koordinatörümüz 
tebrik ediyorum. Profesörlüğünü en kısa zamanda kazanacağına inanıyorum. 
 
Berna Akçınar Yayla: Teşekkür ederim Hocam. 
 
Ezgi Erel: Berna Hocamızı tebrik ediyoruz. Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
İşletme Bölümü Öğretim Üyesi Profesör Doktor Sayın Mısra Çağla Gül. Kendileri törenimize online 
olarak katılıyorlar. Mısra Hocam duyabiliyor musunuz? 
 
Mısra Çağla Gül: Merhaba, nasılsın Ezgi? 
 
Ezgi Erel: İyiyim Hocam çok teşekkürler sizler nasılsınız? 
 
Mısra Çağla Gül: İyiyim önce öğrencim oldun, hep beraber oluyoruz çok güzel. 
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Ezgi Erel: Tebrik ediyoruz Hocam sizleri duygu ve düşüncelerinizi bizimle paylaşmak isterseniz 
çok memnun oluruz. 
 
Mısra Çağla Gül: Tabii, öncelikle okulumuzun 25. yıl dönümünü kutluyorum. Bu güzel tören için 

Mütevelli Heyetimize ve Rektörümüze çok teşekkür ediyorum. Geçen yıl 2020 28 Mayıs’ta 
pandeminin ilk aylarında profesör oldum. O dönemde benim için çok güzel bir haber oldu. Zaten 
hepimiz evimize kapanmıştık, içimize kapanmıştık beni mutlu eden ender şeylerden birisi oldu. 
Bunun sebeplerinden bir tanesi de bu okula ben doktoradan mezun olur olmaz başladım yardımcı 
doçent olarak değil doktor olarak başladım. Daha sonra yardımcı doçent, doçent ve geçen yılda 
profesör oldum, 12.5 yıl oldu. Hepinize çok teşekkür ediyorum bütün çalışma arkadaşlarıma 

özellikle de Dekanımız Profesör Doktor Mehmet Kaytaz’a hepimize böyle güzel bir çalışma ortamı 
sunduğu için özellikle teşekkür etmek istiyorum. Çünkü bir okulun başarılarından bir tanesi de bir 
kurumun aslında çalışanlarının orada ne kadar memnun olduğuyla ölçülür. Bizler bu kadar uzun 
yıllar çalışarak herhalde kurumumuzdan ne kadar memnun olduğumuzu yaşayarak göstermiş 
oluyoruz. Hepinize çok çok teşekkür ediyorum. İnşallah daha uzun yıllar birlikte çalışırız. Çok 
sevgiler. 
 
Ezgi Erel: Çok teşekkürler Mısra Hocam, tekrardan sizleri kutluyoruz. 
 
Mısra Çağla Gül: Çok teşekkür ederim çok mersi. 
 
Ezgi Erel: Üniversitemiz Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Mimarlık Bölümü Öğretim üyesi… 
 
Cemal İbiş: Ezgi Hanım Ezgi Hanım, hocalarımıza plaketlerini göndereceğiz. 
 
Ezgi Erel: Buyurun Hocam, evet gönderiyoruz Hocam evlerine göndereceğiz. 
 
Mısra Çağla Gül: Çok sağ olun. Geçen yıl tören yapamamıştık bu tören için de tekrar hepinize çok 
teşekkür ediyoruz sağ olun. 
 
Ezgi Erel: Biz teşekkür ederiz Hocam. Üniversitemiz Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Mimarlık 
Bölümü Öğretim Üyesi Doçent Doktor Elif Süyük Makaklı kendileri törenimize online olarak 
katılıyorlar. Buyurun Elif Hocam, sizin de duygu ve düşüncelerinizi almak isteriz. 
 
Elif Süyük Makaklı: Teşekkürler Ezgi Hanım, Değerli Katılımcılar, Hepinizi saygıyla ve sevgiyle 
selamlıyorum. Üniversitemizin kuruluşunun 25. yılını yürekten kutluyorum. Bu özel günde cübbe 
giyiyor olmak benim için ayrıca anlamlı ve mutluluk verici. Eğitim, araştırma ve iyi insan yetiştirme 
misyonumuzun kesintisiz devam ettirdiğimiz nice 25 yıllara diyorum. Böyle güzel bir törenin 
hazırlanmasında emeği geçen herkese teşekkürlerimi sunuyorum. 
 

Ezgi Erel: Çok teşekkür ediyoruz Elif Hoca’m. Biz de sizleri tekrardan tebrik ediyoruz. Sizin de 
plaketinizi göndereceğiz tekrardan çok sağ olun. Üniversitemiz Mühendislik Fakültesi Elektrik 
Elektronik Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Doçent Doktor Ramazan Köprü kendileri 

törenimize online olarak katılacak. Ramazan Hoca’m buyurun söz siz de. 
 
Ramazan Köprü: Merhabalar herkese, Daha önce hazırladığım bir konuşmayı sunmak istiyorum. 
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Sayın Rektörümüz, Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız ve Değerli Mütevelli Heyeti Üyelerimiz, 
akademik, idari ve her kademeden çok değerli Işık Üniversitesi çalışanlarının 25. hizmet yılını 
kutlamak isterim öncelikle. 2014 yılında Işık Üniversitesi Elektrik Elektronik Mühendisliği 
Bölümünde yardımcı doçent olarak başladığım akademik hayatıma an itibariyle atamamın 
yapılmasından dolayı aynı bölümde doçent doktor olarak görevime devam etmekten mutluluk 
duymaktayım. Doçentlik atama sürecine sonuçlandırarak doçent kadrosuna atanmamı sağlayan 
Sayın Mütevelli Heyeti Başkanımız Mehmet Serdar Sarıgül, Sayın Mütevelli Heyeti Üyeleri ve Sayın 
Rektörümüz Profesör Doktor Cemal İbiş’e özellikle şükranlarımı sunmak isterim. Diğer yandan 
doçentlik kadrosuna başvurmanın öncesinde ve daha sonra değerlendirme süreçlerinde 
kendilerinin tecrübe ve yol göstereceklerinden, cesaretlendirici yaklaşımlarından söz etmeden 
geçemeyeceğim Mühendislik Fakültesi Dekanı Sayın Profesör Doktor Onur Kaya, Elektrik 

Elektronik Mühendisliği Bölümü Bölüm Başkanı Sayın Profesör Doktor Ahmet Aksen’e özellikle 
teşekkürlerimi sunmak isterim. Üniversitemizin gittikçe daha fazla sayıda ve kalitede özellikle 
uluslararası öğrencileri bünyesine geçen bir cazibe merkezi olacağı ve ülkemizi emanet edeceğimiz 
alanlarında yetkin bireylerin yetişmesi görevini daha da güçlendirerek sürdüreceğine olan inancımı 
ifade etmek istiyorum. Ayrıca araştırma temelli bir öğretim anlayışı ve akademi endüstri bağını 
gittikçe daha da güçlendiren bir yapıyı hedefleyen üniversitemiz ülkemizin bilimsel alanlardaki 
gittikçe artan faaliyetleri kapsamında yenilikçi ve ilerlemeci anlayışında üstlendiği görevlerini 
yapmaya devam edecektir. Bu çalışmaların bir parçası olmaktan onur duyacağım hissiyatıyla 
görevime devam edeceğimi ifade etmek isterim. Saygı ve sevgilerimle, teşekkür ederim. 
 

Ezgi Erel: Ramazan Hoca’m çok teşekkür ediyoruz değerli paylaşımlarınız için sizleri de tebrik 
ediyoruz. 
 
Ramazan Köprü: Teşekkür ederim. 
 
Ezgi Erel: Cübbe giyen öğretim üyelerimizi tebrik ediyor, başarılarının devamını diliyoruz. Değerli 
Katılımcılar, Kutlama törenimiz değerli sanatçı İpek Dinç’in caz dinletisiyle devam edecek, ama 
öncesinde bu özel günde 25. yılımızda belki düşüncelerini bizlerle paylaşmak isteyen değerli 
hocalarım vardır. Onların da düşüncelerini almak isteriz. Sayın Dekanlarım, Şuan ekranımda çok 

özür dileyerek Eva Hoca’mı görüyorum, ama eğer uygunsa Eva Hocam sözü size vermek isterim. 
 
Evangelia A. Şarlak: Çok teşekkür ediyorum sevgili Ezgi, sen de ilk öğrencilerimden bir tanesisin. 

Tabii, bu arada diğer Ezgi’yi de burada da ilk mezunlarını da Pınar, Aslı hepsi şu anda doçent oldular 
ve bizimle birlikte çalışıyorlar. Çok büyük bir gurur anlatamam yani o kadar mutluyum ki sizlerle 
birlikte olmaktan gerçekten akademik teamüllere başlamayı bile atlamışım. Sayın Vakıf Başkanım, 
Sayın Mütevelli Heyet Başkanım, bütün üyeleri ve de Sayın Rektörüm, Rektör Yardımcılarım, ve 
canla başla birlikte çalıştığım dekan meslektaşlarım, meslektaş derken tüm öğretim üyelerim 
gerçekten 24 sene önce yani 1997 yılında bütün daha önce bahsi geçen sayın profesörlerimle 
çalışmaya başladığım Cumhur Ferman ilk Mütevelli Heyet Başkanımdı ve Sıddık Yarman da ilk 
rektörümdü ve şimdiye kadar tüm rektörlerimle teker teker çalıştım. Çok büyük bir hafıza mekânı 
şu anda benim için belleklerimde harika anılarda var. Bunun dışında o kadar çok heyecanlıyım ki 
nice 25 yıllara demenin ötesinde çağdaş bir üniversitede bulunduğum için ve her zaman bunu 
iliklerime kadar hissettiğim için gerçekten çok büyük bir onur duymaktayım. Ben de demin bütün 
arkadaşlarım cübbe giyerken töreni izledim ve ben de bir doktordum ve ben de bir öğretim görevlisi 
olarak başladım ve bu üniversitede sanırım ilk profesör olma gururunu hep taşıdım ve taşımaya 
devam edeceğim. Nice 25 yıllara, 
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Ezgi Erel: Eva Hoca’m çok teşekkür ediyoruz değerli paylaşımınız için. Başka söz almak isteyen 
değerli hocalarımdan var mıdır? Mehmet Hocam buyurun. 
 
Mehmet Kaytaz: Teşekkürler Ezgi.  
 
Ezgi Erel: Rica ederim, buyurun Hocam, 
 
Mehmet Kaytaz: Sayın Değerli Başkanlarım, Değerli Mütevelli Heyet Üyelerim, Vakıf Üyeleri ve 
Rektörüm, Dekan Arkadaşlarım, tüm çalışma arkadaşlarım, mesai arkadaşlarım, sevgili öğrenciler, 
mezunlar, Cidden bu çok güzel bir gün, önemli bir gün güzel de bir tören oluyor. Böyle akademik 
hayatına burada başlayan hocalarımızın yani başka yerde başlasa da yine burada yükselmeleri, 
akademik aşamaları başarıyla tamamlamaları cidden sevindiriyor insanı, gurur veriyor ve genelde 
de baktığımızda daha önce de söyledim birkaç kere yani bu koskoca işte 135 yıllık camianın bir 
parçası olmak, bunu bu düzeyde de sürdürmek cidden insana ayrıcalık veriyor, onur veriyor. Onun 
için ben bu 25 yılların daha nice olmasını diler, herkese sevgi ve saygılarımı sunarım. Teşekkürler 
Ezgi. 
 

Ezgi Erel: Çok teşekkürler Mehmet Hoca’m ağzınıza sağlık. Başka duygu ve düşüncelerini bizlerle 
paylaşmak isteyen hocalarım var mıdır? 
 
Yorgo İstefanopulos: Kimse yoksa ben konuşabilir miyim? 
 
Ezgi Erel: Tabii ki Yorgo Hocam ne demek buyurun, 
 
Yorgo İstefanopulos: Herkesi sevgi ve muhabbetle selamlıyorum. Ben üniversitemizin değil 25. 

yılı 26. yılını ben kutluyorum çünkü üniversite kurulmadan önce Sayın Sıddık Yarman Hoc’mızın 
daveti üzerine bir fizibilite raporları hazırlamamı istediler. Bu üniversitede gerçekten bütün 
kademelerden geçmiş biriyim. Önce 9 sene boyunca part-time geldim fakat full-time gibi çalışmaya 
devam ettim. Aynı zamanda Boğaziçi Üniversitesindeki görevime de devam etmiştim peşinden 

rektör değişince Mühendislik Fakültesi Dekanı olarak davet edildim ve ilk söylediğim şey “Eğer 

Mithat Hoca hâlâ adaysa ben aday olmam.” Çünkü Mithat Hoca’ya müthiş bir saygım vardı. “Hayır” 
dediler Mithat Hocayla da konuştum ve kendim ilk önce 2005 yılında Boğaziçinden erken 
emeklilikle buraya geldim. O günden beri Işık Üniversitesini Boğaziçinden sonra kendi ikinci evim 
olarak kabul ettim, ikinci yuva ve bütün kademelerden geçtim. Önce Mühendislik Fakültesi 
Dekanlığı peşinden Rektör Danışmanlığı peşinden Rektör Yardımcısı ve aynı zamanda da Mimarlık 
ve Tasarım Fakültesinin vekâleten Dekanlığını yapan birisi olarak bütün o zamanki bütün 
komitelerin, komisyonların başkanlığını BAP Komisyonu, Eğitim Programları Komisyonu aklınıza 
ne gelirse bunu severek yaptım. Bu sevgiyle yürüyen bir ilişki oldu ve bu 25. yılı kutlamanın benim 
için de ayrıca bir heyecan verici tarafı var. Ne kadar sürecek buradaki görevim ama… Işık 
Üniversitesi güzel bir yer, iyi bir yer. Herkesin katkısı bana gösterdikleri sevgi ve muhabbetten dolayı 
da teşekkür ederim. Nice 25 yıllara diyorum. 
 
Ezgi Erel: Yorgo Hocam çok teşekkür ediyoruz değerli paylaşımlarınız için artık törenimizin konser 
kısmına geçelim diyorum. Kutlama törenimiz değerli sanatçı İpek Dinç’in caz dinletisiyle devam 
edecek. Hep birlikte iyi dinletiler diliyorum. Sayın İpek Dinç’e bu güzel dinleti için de şimdiden çok 
teşekkür ediyoruz. İpek Hanım bizi duyabiliyor musunuz? 
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İpek Dinç: Evet, siz beni duyabiliyor musunuz? 
 
Ezgi Erel: Evet, harika geliyor sesiniz. 
 
İpek Dinç: Biz teşekkür ediyoruz çok sağ olun. Bugün sizlerle birlikte olmak benim için ayrıca çok 
büyük keyif çünkü ben de Işıklıyım beni hatta hatırlayanlar olmuştur. 
 
Ezgi Erel: Öyle mi harika. 
 
İpek Dinç: Evet, ben ilkokul, ortaokul ve lise 12 sene boyunca Işıkta okudum, ama üniversite de 
maalesef okuyamadım. Üniversitemin 25. yılını da buradan kutluyorum. Başlamadan önce 
müzisyenleri takdim etmek istiyorum. Efendim, hemen sağ tarafımda görmüş olduğunuz tenor 
saksafonda Siney Yılmaz, gitarda Berkant Çelen, kontrbasta Volkan Hürsever ve davulda Olgun 
Açar, ben İpek Dinç bugün sizlere böyle kısa keyifli bir program hazırladık. Umarım keyifli geçer. 
 
Ezgi Erel: Çok teşekkür ederiz herkese iyi dinletiler diliyoruz. 
 
İpek Dinç: Çok teşekkürler sizler bu arada mikrofonlarınızı kısacaksınız di mi? 
 
Ezgi Erel: Evet, 
 
İpek Dinç: Tamam harika.  
 
[Dinleti] 
 
İpek Dinç: Evet, çok teşekkür ediyoruz. Hanımlar, Beyler, Bugün sizlerle birlikte olmak dediğim 
gibi çok büyük bir keyifti benim için. Bir Işıklı olarak sizlerin arasında olmak çok keyifliydi. 

Tekrardan sizlere müzisyenlerimi takdim etmek istiyorum. Bugün sizlere Bodrum’dan seslendik bu 

arada hepimiz Bodrum’dayız. Gitarda Berkant Çelen, kontrbasta Volkan Hürsever, piyanoda Olgun 
Açar, tenor saksafonda Siney Yılmaz ve ben İpek Dinç. Işık Üniversitesinin kuruluşunun 25. yılı 
tekrardan kutlu olsun. Herkese mutlu günlerde buluşmak dileğiyle hoşça kalın diyorum. 
 
Ezgi Erel: İpek Hanım, size ve ekibinize çok teşekkür ediyoruz, ağzınıza sağlık, çok keyifli bir 
konserdi kulaklarımızın pası silindi sayenizde. Değerli Katılımcılar, İzninizle bir hatırlatma yapmak 
istiyorum 25. yıl kutlamalarımız kapsamında bu akşam bir başka konsersimiz daha olacak. Değerli 

şarkıcı Fatma Turgut bu akşam saat: 18:00’de kurumsal Instagram hesabımızda yapacağımız canlı 
yayında şarkılarıyla bizlerle olacak. Işık Üniversitesi 25. yılı kutlama törenimiz burada sona eriyor. 
Tüm katılımcılara teşekkürlerimizi sunuyoruz. Bu meşale, bu ışık ülkemizi, dünyamızı ve insanlığı 
sonsuza kadar bilimle, sanatla ve kültürle aydınlatsın. Işık Üniversitesinin 25. yılı tekrar kutlu olsun 
daha nice 25 yıllara diyoruz. Herkese tekrardan çok çok teşekkürler katıldıkları için. Herkese sağlıklı 
günler hoşça kalın. 
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*** Video burada sona eriyor. *** 


